
Title (en)
Case.

Title (de)
Behälter.

Title (fr)
Réceptacle.

Publication
EP 0384449 A1 19900829 (DE)

Application
EP 90103399 A 19900222

Priority
DE 3905494 A 19890223

Abstract (en)
A case with essentially flat bounding surfaces is provided on the case edges with plug-on profiles (15, 20, 24, 30) which grip round the walls of the
case and can be positively locked with one another. Edge strips (33, 34) grip around the end edge of the case wall and are in engagement with the
angular plug-on profiles. The angular plug-on profiles can be bonded to one another or have a profile (17, 21, 26, 32) which forms a positive lock.
<IMAGE>

Abstract (de)
Ein Behälter mit im wesentlichen ebenen Begrenzungsflächen ist an den Behälterkanten mit die Wandungen des Behälters umgreifenden
Steckprofilen (15, 20, 24, 30) versehen, die miteinander formschlüssig zum Eingriff bringbar sind. Kantenleisten (33, 34) umgreifen die Endkante
der Behälterwandung und stehen mit den Winkelsteckprofilen in Eingriff. Die Winkelsteckprofile können miteinander verklebt werden, oder eine
Profilierung (17, 21, 26, 32) aufweisen, die einen formschlüssigen Eingriff bildet.
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